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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Ann Linde (S)

2017/18:8 Frihandelsavtalet med Kanada

Sverige är en liten och öppen ekonomi som är beroende av att kunna handla 
med andra länder. Handel gynnar vår ekonomi och position samt vårt välstånd. 
Som ett medlemsland i EU har vi tillgång till en europeisk marknad och även 
handel genom de avtal som unionen ingår med tredje part. 

Det var glädjande att EU och Kanada kunde enas om ett handelsavtal (CETA). 
Emellertid är det mycket besynnerligt att Sverige ännu inte har godkänt, 
ratificerat, CETA-avtalet. Vidare är det anmärkningsvärt att Sverige, som 
vanligen är ett handelsvänligt land, riskerar att bli ett av de sista länderna i EU 
som beslutar om handelsavtalet. Det rimliga borde tvärtom vara att Sverige 
ligger i täten för att driva på frihandel, fler handelsavtal och också godkänner 
avtal tidigt för att främja frihandelsrösten inom EU.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Ann Linde: 

Vilka skäl anser statsrådet ligger bakom regeringens beslut att Sverige är ett av 
de sista länderna i EU som godkänner CETA-avtalet?

………………………………………

Lars Hjälmered (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander
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